

ဝေငံစံဘာသာစကား ဘာသာပြန်ဝန်ဆောင်မှု

စကားပြန်ဝန်ဆောင်မှုအချိန် တနင်္လာနေ့မှ သောကြာနေ့ 09:00-16:00



KGI Life Insurance Co.,Ltd သည် နေထိုင်သူအသစ်များအတွက် စကားပြန်များက ဖော်ရွေစွာ သင့်မိခင်ဘာသာစကားဖြင့် ဘာသာပြန်ဝန်ဆောင်မှုကို အတားအဆီးမရှိဘဲ အာမခံနှင့် ငွေရေးကြေးရေးဝန်ဆောင်မှုများကို သင်ခံစားနိုင်ရန် ကူညီပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။

ကျေးဇူးပြု၍ ရက်ချိန်းကို အလုပ်ချိန် ၂ ရက် ကြိုတင်ပြီးယူပါ။

ဥပမာအားဖြင့်၊ 5/10 (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) တွင် ဘာသာပြန်ဝန်ဆောင်မှုအတွက် ရက်ချိန်းယူလိုလျှင် 5/8 (တနင်္လာနေ့) 17:00 မတိုင်မီ ကြိုတင်ပြီး ရက်ချိန်းယူရန် လိုအပ်ပါသည်။

SMS အကြောင်းကြားစာကို လက်ခံရရှိပြီးနောက် သတ်မှတ်ထားသော ဧည့်ဝန်ဆောင်မှုစင်တာသို့ ဝန်ဆောင်မှုရက်စွဲနှင့် အချိန်အတိုင်း သွားပါ။

KGI Life Insurance Co.,Ltd သည် တယ်လီဖုန်းဖြင့် စကားပြန်က ဘာသာပြန်ကူညီပေးခြင်း၊ မူဝါဒအကြံဉာဏ်များ ပေးခြင်း၊ ပရီမီယံငွေပေးချေမှု၊ မူဝါဒချေးငွေ၊ တောင်းဆိုမှုလျှောက်လွှာ၊ စာပို့လိပ်စာ သို့မဟုတ် အကျိုးခံစားခွင့်သူ အပြောင်းအလဲပြုခြင်း၊ မူဝါဒဆိုင်ရာ ပတ်သက်သောဝန်ဆောင်မှုများ ဖြစ်သည်။



Service Center

ရက်ချိန်းယူရန် အဆင့်သုံးဆင့်-

STEP 1 ကျေးဇူးပြု၍ ရက်ချိန်းကို အလုပ်ချိန် ၂ ရက် ကြိုတင်ပြီးယူပါ။

အခမဲ့ ရက်ချိန်းယူ အထူးလိုင်း*
0800-098-889

ကြိုတင်ဖုန်းချိန်းရန်အချိန် တနင်္လာနေ့မှ သော ကာနေ့
08:30 မှ 17:00 ထိ

(သင့်ကိုယ်စား တရုတ်ဘာသာစကားပြောနိုင်သော ဆွေမျိုးများနှင့် မိတ်ဆွေများက ရက်ချိန်းယူနိုင်ပါသည်)

STEP 2 ချိန်းဆိုမှု အောင်မြင်ခြင်း အကြောင်းကြားစာ

တယ်လီဖုန်းချိန်းဆိုမှု အောင်မြင်ပြီးနောက်၊ သင့်ကို အလုပ်ရက်တစ်ရက်အတွင်း ဘာသာပြန်ဝန်ဆောင်မှု၏ ရက်စွဲ၊ အချိန်နှင့် ဧည့်ဝန်ဆောင်မှုစင်တာလိပ်စာတို့ကို မြန်မာဘာသာ စာသားမက်ဆေ့ချ်ဖြင့် အကြောင်းကြားလိမ့်မည်။

STEP 3 ချိန်းဆိုမှု အောင်မြင်ခြင်း အကြောင်းကြားစာ

- "ကောင်တာတွင် စကားပြန်" အတွက် ရက်ချိန်းယူခြင်း
ကျေးဇူးပြု၍ သင်အထောက်အထား စာရွက်စာတမ်းများကို ယူဆောင်လာပြီး သတ်မှတ်အချိန်အတွင်း သတ်မှတ်ထားသော ဧည့်ဝန်ဆောင်မှုစင်တာသို့ ရောက်ရှိလာပါက စကားပြန်သည် ဖုန်းဖြင့်သင့်ကို ဝန်ဆောင်မှုပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။
- "တယ်လီဖုန်းစကားပြန်" **
ရက်ချိန်းယူခြင်း
KGI Life ဝန်ဆောင်မှုဝန်ထမ်းများသည် သတ်မှတ်ထားသောအချိန်၌ သင့်အား ဖုန်းခေါ်ဆိုမည်ဖြစ်ပြီး၊ စကားပြန်သည် သင့်အား သုံးဦးသုံးဖက်ခေါ်ဆိုမှုဖြင့် ဝန်ဆောင်မှုပေးလိမ့်မည်။

* ကျေးဇူးပြု၍ အောက်ပါအချက်အလက်များကို တယ်လီဖုန်းဝန်ဆောင်မှု ကျွမ်းကျင်သူထံ ပေးဆောင်ပါ။ ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်အား တတ်နိုင်သမျှ အမြန်ဆုံးစီစဉ်ပေးပါမည်- အမည်၊ ဘာသာစကား၊ ID နံပါတ် သို့မဟုတ် နေထိုင်ခွင့်ကတ်နံပါတ်၊ မိဘိုင်းဖုန်းနံပါတ် (KGI Life သည် အောင်မြင်သော ရက်ချိန်းသတိပေးချက်ကို SMS ဖြင့် ပေးပို့ပါမည်)၊ နေထိုင်ရာခရိုင်နှင့်မြို့၊ ချိန်းဆိုမည့်ရက်စွဲ အချိန်ကာလ၊ တိုင်ပင်ဆွေးနွေးမှု အကြောင်းအရာ၊ ကောင်တာ၌ဘာသာပြန်ခြင်း သို့မဟုတ် တယ်လီဖုန်း ဘာသာပြန်ဝန်ဆောင်မှု

** သင့်တွင် အထူးလိုအပ်ချက်များနှင့် အိမ်တိုင်ရာရောက် ဝန်ဆောင်မှုပေးရန်အတွက် လိုအပ်ပါက ရက်ချိန်းယူသည့်အခါ တယ်လီဖုန်းဝန်ဆောင်မှုကျွမ်းကျင်သူကို အကြောင်းကြားပါ။

